
Referat, FAU-møte 16.11.2023 
Referent: Askild Matre Aasarød 
 

 
1. Informasjon om oppdeling av klasser, felles friminutt, bruk av vedlegg i 

skolemelding, søppeldunker v/ rektor 

 
 Oppdeling av klasser: 
 

Rektor:  
– Før forrige skoleår mellom 4. og 5.trinn skapte vi nye klasser (pga klassemiljø). Har 
fungert. Fått melding fra ungdsomskolen at man har lært opp elever for lite i å være i 
annet enn originale klasser. Flere sjanser til å bli kjent på tvers av trinnet. Det har 
vært vurdert å systematisk reorganisere klasser mellom 4. og 5. Men har fått 
tilbakemeldinger på at en del ikke ønsker at vi skal gjøre det med alle klasser. Så vi 
skal ikke gjøre det systematisk.  
Men fra 5. trinn (seinest) skal vi ha mer aktivitet på tvers av klasser. Målet: At man får 
mer øvelse før 8. trinn når det uansett blir omrokkering.  

 
Kommentar fra berørt klasserepresentant: – I vår reorganiserte klasse har 
skolemiljøet blitt dødt, ettersom det ikke er kontakt mellom foreldrene i den nye 
klassen. 

 Rektor: – Ønsker at eventuelle endringer skal kommuniseres mye tidligere. 
 

  
Felles friminutt: 

  
Rektor: – Felles friminutt er innført for alle unntatt 1. klasse. Dette funker bra. Felles 
friminutt fører til flere voksne ute samtidig. Jobber med “trivselselever” som jobber 
med organisering av lek.  

 
 
Vedlegg i skolemelding 

 
Mange vedlegg som blir sendt ut er lite leservennlig. Sende ut viktig informasjon i 
egen skolemelding, istedenfor å sende som vedlegg.  

 
Rektor: Om det er pdf skal det være ok. 

 
Kommentar fra Tuva: Det er tydelige lovkrav til pdf-bruk (lesevennlig for ulike 
grupper). Og mange leser på små skjermer.  

 
Rektor: Tar det til etterretning. Foreslår å sende som ren tekst og som pdf (med i 
bilder etc). 

 
Ønske om flere søppeldunker, og at de tømmes oftere i skolegården.  

 
Rektor: – Snakker om å få inn flere søppelkasser i skolegården. Men det som er 
utenfor skolegården (som fotballbanen) har de som jobber med renhold på Jordal 
ansvar for. Men vaktmester er i kontakt med dem om å gå ekstra runder.  

  



 To andre momenter tatt opp av Rektor:  
1. Kan vi diskutere på fremtidig møte hvordan det er å være et barn på 

Kampen i 2023? Hvilke behov har barn i dag (fra skole/foresatte etc.) 
2. Forslag om å lage Lekerom i kjelleren på skolen. For barn som trenger en 

pause og trenger litt styrt lek, og til bruk feks i AKS-tid. Vil FAU være med å 
planlegge dette? 
 

2. Registrere tilstedeværelse 
 
Tilstede: Representant fra1B, 1C, 2A, 3A, 3C, 4A, 4B, 4C, 5A, 5B, 6A, 6B, 7A.  

 

 
3. Godkjenning av referat fra forrige møte + rutiner før referat blir sendt ut  

 
Referat godkjent. 
Rutiner for godkjenning av referat: Refart sendes til alle FAU medlemmer etter møtet. Ingen 

respons etter en uke betyr at man ikke har noe å bemerke og at referatet er godkjent.  

Rutiner for godkjenning av referat: Refart sendes til alle FAU medlemmer  
Referat skal sendes ut på skolemelding kort tid etter møtet. Så bør det også legges ut på 
nettsiden til FAU.  
4. Planlegge “gjenglemt-tøy-kveld”, torsdag 23.november 
og 
5. Oppfølging av forslag for gjenglemt tøy 

 
Gjenglemt-gruppa forklarer hvordan det har vært gjort gjennom historien. Klær har vært dratt 
opp i foajeen. Så ligger det der mellom 4-5 (forslag om start halv 5 og utvidelse til 6) på 
“gjenglemt-tøy-kvelden”. Et forslag. Ha barnetøy-swap etter gjenglemt-tøytimen (bærekraft 
etc.). Korpset ønsker de uhentede klærne (av det som er reint).  Korpset kan alt hente 
etter kvelden 23. november. 
 
Forslag sendt til vaktmester: Foreldre har tilgang på start av skoledag og slutt. Og har 
fremmet ønske om 4. ganger i året hvor klær sendes bort. I uken før dette bør det gjøres 
mulighet til å ha det store gjenglemtrommet åpent i en lengre periode. FAU foreslår å stille 
med to foreldre som kan organisere før denne uken. Har også foreslått lagring av klær i åpne 
kasser (heller enn i svartsekker som nå). Vaktmester invitert til møte.  
Vaktmester vil gjerne komme og diskutere organisering på et FAU-møtet! (Sier han er 
positiv, men peker på utfordringer ved brannsikkerhet etc.) 
Foreslår at han kommer på møtet 11. Januar.  
 
Forslag til seinere: Få elevene selv til å delta i sorteringen og gjennomgangen av klær.  
 
Hvem kan stille?  
Representanter fra FAU fra 1., 3., 4., 5., 6. trinn kan møte opp. Oppmøte klokka 4.  
 
Må sendes ut på skolemelding om arrangementet OG om etterspørsel om flere som er med 
på organiseringen.  
 
FAU evaluerer hvordan denne «gjenglemt tør dagen» fungerte på neste møte.  
 
6. Drivhus - videre arbeid - hvor skal det settes opp? (Arbeidsgruppe?) 

 
Forslag om å gi ansvaret over drivhuset til en av de to parsellgruppene  rundt Kampen kirke.  
Vi bør gå en runde på om det fortsatt er verdt det å sette det opp, for det er krevende. 
Trenger flere folk med, en dedikert gruppe (foreldre og lærere). Vil skolen ha det? 



 
Bør elevrådet få lov til å være med på å bestemme det.   
 
Forslag om å selge det og bruke pengene (er det mulig ettersom FAU fikk penger til å kjøpe 
det fra kommunen?) 
 
Vi må sjekke ut hva skolen er villig til (snakke med Åsa på neste møte) 
 
7. Ruter for foreldreravning og samarbeid med andre FAU 

 
Kontaktet av ravnere fra Hasle skole. De hadde reagert på at de hadde oppdaget en del 
narkotikasalg etc. De lurte på om vi hadde egne ruter vi gikk.  
(Det er en fast rute rundt amfiet, Kampenparken etc.) 
 
Usikkerhet om hva som er måten man skal reagere på? Finnes det instrukser/retningslinjer? 
Har skolen en politikontakt  
 
SENDE UT EN MELDING: Alle må huske på minne sitt trinn om når de skal gå! Om 
hvilken rute de bør gå. Og minne folk på at de må skrive i boka. Samt minne på regel 
om at man aldri går alene.  
 
8. Ønske om hyppigere tømming av søppel ved fotballbanen 

 
(Se rektors uttalelser over) 
 

 
9. Annet 

• Så, jeg lurer på om vi raskt kunne satt opp noen typiske eksempler på tema 
som foreldre kan kontakte FAU om. Jeg kunne tenke meg å videresende noe 
slikt til min klasse 

 
Henvise til FAU-sidene på nettsidene. FAU-sidene er vanskelig 
bevege seg i ettersom de er så halvveis oppdaterte.  
Forslag: Lage et enkelt skriv om når man kan kontakte FAU, på 
klarspråk. 

 
• “ Kan vi be ledelsen om å få vaktmester til å gjøre noen mindre grep mtp 

tilstanden til skolen. Jeg tenker spesielt på benken i inngangspartiet til 
gymsalen”. 

• Påpeke til rektor på neste møte om at det er bekymring for 
vedlikehold. Bør det taes opp i driftsstyret. Sende beskjed om 
dette til rektor.  

• FAU-styret tar kontakt angående benken i første om gang. 

 
• Tilstand på doene i garderobene. De lukter, er i virkelig dårlig stand og er 

generelt veldig lite ok for små barn.  

    
(Se over) 

EVENTUELT:  
 
Spørsmål: Hvordan er rutinene for allergier blant barna på AKS?  
FAU-ledelsen spør videre.  
Det har vært lov å sende med ‘stæsj’ med allergimat stående på skolen.  


